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Or. 00ll.7.2022

Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim za 2021r.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w 2021r. odbyła 12 posiedzeń, w tym 5 posiedzeń
zdalnych w związku z pandemią COVID-19.

1. W miesiącu styczniu Komisja opracowała sprawozdanie ze swoich prac za 2020r. ;

2. W miesiącu kwietniu Komisja wypracowała stanowisko w sprawie możliwości
przeprowadzenia remontu mieszkania komunalnego przy ulicy Ratuszowej la/1
oraz wyraziła negatywną opinię w sprawie utworzenia Budżetu Obywatelskiego
na 2022r.:
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3. W miesiącu maju Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu Gminy
za 2020r. oraz raport o stanie Gminy za 2020r. Komisja zajęła także stanowisko
w sprawie pisma mieszkanki dot. modernizacji miasta;

4. W miesiącu czerwcu Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek o przyznanie
Nagrody -Świętego Wawrzyńca. Komisja pon'adto przeprowadziła postępowanie
wyjaśniające w sprawie skargi dot. naprawy odcinka publicznej drogi gmimiej w
Kawlach, uznając ja za bezzasadną;

5. W miesiącu sierpniu Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu
Gmina za I półrocze 2021r.;

6. W miesiącu wrześniu Komisja wypracowała opinię w sprawie propozycji
zawartości kapsuły czasu;

7. W miesiącu październiku Komisja przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w
sprawie wniosku mieszkańca Więcborka dot. poparcia remontu obiektów
kolejowych i wznowienia przewozów pasażerskich, uznając go za zasadny;

8. W miesiącu listopadzie Komisja poparła inicjatywę Komisji Rewizyjnej w
sprawie możliwości utworzenia Krajeńskiej Izby Pamięci;
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9. W miesiącu grudniu Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu Gminy
na 2022r., opracowała swój plan pracy na 2022r., a także zapoznała się z peffc3ą
mieszkańca Włościborza dot. budowy we Włościborzu w 2022r. drogi biegnącej
od drogi powiatowej DP 1l 12C do świetlicy wiejskiej i dalej w kierunku lasu.

Szczegółowe ustalenia w w/w sprawach zawarte są w protokołach z posiedzeń Komisji.

Nadmienić należy, że w I półroczu Komisj i przewodniczył Pan Mateusz Oelberg,
a od miesiąca sierpnia Komisja działała pod przewodnictwem Pana Zdzisława (3rzecy.
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